
 

 
 

 
Finanšu komitejas sēdes  

protokols Nr. 14 
 
Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā   2024. gada 18.decembrī 
 

Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 9.00. 

Kārtējā atklātā sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: Karīna Miķelsone (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Linda Pavlovska. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 15 deputāti:  

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone 
(LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš 
(JKP) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku), Kristīne 
Lakševica (LRA), Jānis Leja (S) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences 
sarunu rīku), Gatis Miglāns (LZS) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences 
sarunu rīku, komandējuma dēļ), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis 
(LRA), Jānis Vaivads (LZP). 

Personas, kurām sēdē dots vārds: 

Centrālās pārvaldes darbinieki: Lāsma Dene, Gunita Dzene, Ilona Gotharde, Everita Kāpa, 
Vollijs Kuks, Sarmīte Mūze, Iluta Plikgalve, Inga Pērkone, Guntis Porietis, Laila Raiskuma, 
Inga Reķe, Nadežda Rubina, Santa Ruģēna, Rita Rossoha-Sadoviča. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vides pārvaldības nodaļas 
hidromeliorācijas inženiere Lelde Balode,  pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
direktors Lauris Bernāns, SIA “Procesu analīzes un izpētes centrs” vecākais zinātnieks, 
nacionālo un starptautisko pētniecības projektu vadītājs Uldis Bethers, SIA “InnoMatrix” 
izpētes nodaļas vadītāja Līga Brasliņa, SIA “Investīciju risinājumu birojs” valdes locekle Agita 
Mežjāne-Pelša, Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas priekšsēdētājs, 
novada iedzīvotājs Edvīns Šēpers. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas šā gada 18. decembra sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 

2. Informatīvs ziņojums par gala nodevumu “Gaujas upes hidrauliskā modeļa un ietekmes uz 
tautsaimniecību analīzes izstrāde”. 

3. Par noteikumu “Par pašvaldības dāvanām bērna piedzimšanas gadījumā” projektu. 

4. Par elektroauto uzlādes staciju vietu apbūves tiesību izsoļu atzīšanu par nenotikušām un 
atkārtotu izsoļu rīkošanu. 
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5. Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 7” izsoles atzīšanu par nenotikušu un atkārtotas 
izsoles rīkošanu. 

6. Par nosacītās cenas apstiprināšanu zemes daļai Katleru ielā 9, Āņos. 

7. Par nosacītās cenas apstiprināšanu atsavināmajam nekustamajam īpašumam Zileņu ielā 11, 
Gaujā. 

8. Par pašvaldības dzīvokļa īpašuma atsavināšanu Kauguru ielā 10-8, Baltezerā. 

9. Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2014. gada 30. jūnija lēmumā “Par zemes 
starpgabalu noteikšanu”. 

10. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu. 

11. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu. 

12. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu. 

13. Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda dzēšanu SIA “ETES”. 

14. Par debitora parāda norakstīšanu. 

15. Par pašvaldības līdzfinansējuma apmēru privātajām vispārējās pamata un vidējās izglītības 
iestādēm 2025. gadā. 

16. Par projekta “Novērst plūdu un krasta erozijas risku apdraudējumu Ādažu novadā, 1. daļa” 
2. kārtas ietvaros radītās infrastruktūras nodošanu pārvaldīšanā pašvaldības aģentūrai 
“Carnikavas komunālserviss”. 

17. Par projekta “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu” ietvaros radītās 
infrastruktūras nodošanu pārvaldīšanā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas 
komunālserviss”. 

18. Par pilnvarojumu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”. 

19. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. gada budžeta 
tāmē. 

20. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 23.02.2022. noteikumos Nr. 
7 “Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” projektu. 

21. Par nolikuma “Ādažu novada pašvaldības Ētikas kodekss” projektu. 

22. Par amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2025. gadā. 

23. Par speciālo piemaksu pašvaldības iestāžu darbiniekiem. 

24. Par pašvaldības 2024. gada budžeta grozījumiem. 

25. Informatīvais ziņojums par Ādažu novada teritorijas plānojuma izstrādi 2024. gada 2. 
pusgadā. 

26. Informatīvs ziņojums par SIA “Sunstar Group” attīstības plāniem Sintēzes ielā 3, 
Mežgarciemā. 

27. Informatīvs ziņojums par Modernizācijas fonda finansēto projektu atklāto konkursu 
“Energoefektivitātes paaugstināšana transporta sektorā – atbalsts elektromobiļu un to 
uzlādes infrastruktūras ieviešanai”. 

28. Informatīvs ziņojums par kopienu centriem / sabiedrībai pieejamām sanāksmju telpām 
Ādažu novadā. 
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1. Par Finanšu komitejas šā gada 18. decembra sēdes darba kārtības apstiprināšanu 
(Karīna Miķelsone) 

Ierosina izņemt no darba kārtības 3. jautājumu “Informatīvais ziņojums par publiskās ārtelpas 
ieceri projekta “LIFEBauhausingEurope” ietvaros” un 4. jautājumu “Par Kalngales ciema 
notekūdeņu savākšanas un attīrīšanas plānu”, kā arī papildināt darba kārtību, iekļaujot 6. 
jautājumu “Par elektroauto uzlādes staciju vietu apbūves tiesību izsoļu atzīšanu par 
nenotikušām un atkārtotu izsoļu rīkošanu”, 7. jautājumu “Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 
7” izsoles atzīšanu par nenotikušu un atkārtotas izsoles rīkošanu” un 20. jautājumu “Par 
pilnvarojumu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss””, attiecīgi mainot pārējo 
jautājumu numerāciju.  

Aicina apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 18. decembra sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 18.decembra sēdes darba kārtību. 

2. Informatīvs ziņojums par gala nodevumu “Gaujas upes hidrauliskā modeļa un 
ietekmes uz tautsaimniecību analīzes izstrāde” 

(Lelde Balode, Uldis Bethers, Līga Brasliņa, Agita Mežjāne-Pelša) 

Ziņo par SIA “Procesu analīzes un izpētes centrs” un SIA “InnoMatrix” informatīvo ziņojumu 
par gala nodevumu: Gaujas upes hidrauliskā modeļa un ietekmes uz tautsaimniecību analīzes 
izstrāde (1. pielikums). 

K. MIĶELSONE pateicas par izstrādāto ziņojumu un uzdod pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” Vides pārvaldības nodaļas hidromeliorācijas inženierei L. Balodei nosūtīt 
pētījumu par Gaujas upes hidrauliskā modeļa ietekmi uz tautsaimniecību visiem pašvaldības 
domes deputātiem. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vides pārvaldības nodaļas 
hidromeliorācijas inženierei L. Balodei nosūtīt pētījumu par Gaujas upes hidrauliskā 
modeļa ietekmi uz tautsaimniecību visiem pašvaldības domes deputātiem.  

3. Par noteikumu “Par pašvaldības dāvanām bērna piedzimšanas gadījumā” projektu 
(Nataļja Krasnova) 

Ziņo, ka noteikumi nosaka kārtību, kādā Ādažu novada dzimtsarakstu nodaļa pasniedz Ādažu 
novada pašvaldības dāvanas jaundzimušā bērna vecākiem. 

Dāvanu pasniegšanas mērķis ir apsveikt vecākus ar bērna piedzimšanu, sekmēt personu vēlmi 
deklarēt savu dzīvesvietu Ādažu novada administratīvajā teritorijā, popularizēt pašvaldību, tās 
pakalpojumus un radīt ilgtermiņa pozitīvu iespaidu par pašvaldību kopumā. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt noteikumu “Par pašvaldības dāvanām bērna piedzimšanas gadījumā” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 

 
4. Par elektroauto uzlādes staciju vietu apbūves tiesību izsoļu atzīšanu par nenotikušām 

un atkārtotu izsoļu rīkošanu 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo, ka šā gada 10. decembrī noslēdzās izsole par elektroauto uzlādes staciju vietu apbūves 
tiesību izsolīšanu. Informē, ka izsolē nepieteicās neviens pretendents, tāpēc izsole tika atzīta 
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par nenotikušu, papildus norāda, ka mutiski tika apzināti potenciālie elektroauto uzlādes staciju 
uzņēmēji, kuri informēja, ka šobrīd nesaskata lietderību piedalīties izsolē. Aicina atzīt 
elektroauto uzlādes staciju vietu apbūves tiesību izsoles par nenotikušām. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par elektroauto uzlādes staciju vietu apbūves tiesību izsoļu atzīšanu 
par nenotikušām un atkārtotu izsoļu rīkošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 

5. Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 7” izsoles atzīšanu par nenotikušu un 
atkārtotas izsoles rīkošanu 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 7” izsoles atzīšanu par nenotikušu un atkārtotas 
izsoles rīkošanu, sakarā ar to, ka nepieteicās neviens pretendents.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 7” izsoles atzīšanu par 
nenotikušu un atkārtotas izsoles rīkošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 27. decembra sēdē. 

6. Par nosacītās cenas apstiprināšanu zemes daļai Katleru ielā 9, Āņos 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo, ka  Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisija (turpmāk – komisija) šā 
gada 29. novembrī (prot. Nr. ĀNP/1-7-14-2/24/415) izskatīja jautājumu par nosacītās cenas 
apstiprināšanu zemes daļai Katleru ielā 9, Āņos. Komisija saņēma SIA “Vindeks” šā gada 22. 
novembra novērtējumu “½ domājamās daļas no nekustamā īpašuma – apbūvēta zemesgabala 
Ādažu novada, Ādažu pagasta, Āņos, Katleru ielā 9 novērtējums” reģistrētu pašvaldībā šā gada 
25. novembrī (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/6346) (turpmāk – vērtējums) ar atzinumu, ka 
zemesgabala patiesā vērtība novērtēšanas datumā ir 1869 euro. Komisija izskatīja vērtējumu 
un šā gada 29. novembrī noteica zemesgabala nosacīto cenu 4614 euro (prot. Nr. ĀNP/1-7-14-
2/24/41), kas ir vienāda ar zemes vienības ½ domājamās daļas kadastrālo vērtību. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nosacītās cenas apstiprināšanu zemes daļai Katleru ielā 9, Āņos” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 

7. Par nosacītās cenas apstiprināšanu atsavināmajam nekustamajam īpašumam Zileņu 
ielā 11, Gaujā 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo, ka Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisija (turpmāk – komisija) šā 
gada 29. novembrī (prot. Nr. ĀNP/1-7-14-2/24/415) izskatīja jautājumu par komisijas noteikto 
nosacīto cenu atsavināšanai nodotai neapbūvētai zemes vienībai 0,0579 ha platībā ar kadastra 
apzīmējumu 8052 002 1671 un adresi: Zileņu iela 11, Gauja, Carnikavas pag., Ādažu nov. 
(turpmāk – īpašums), kas ietilpst pašvaldībai piederoša nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 
8052 002 1671 sastāvā. Šā gada 26. novembrī tika saņemts SIA “LATIO” (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/24/6399) īpašuma novērtējums un zemesgabala tirgus vērtība aprēķināta  25000 euro apmērā. 
Ņemot vērā iepriekš minēto, aicina apstiprināt atsavināšanai nodotā pašvaldības nekustamā 
īpašuma (kadastra numurs 8052 002 1671) sastāvā ietilpstošās zemes vienības 0,0579 ha 
platībā ar kadastra apzīmējumu 8052 002 1671 un adresi: Zileņu iela 11, Gauja, Carnikavas 
pag., Ādažu nov., nosacīto cenu – 25000 euro. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt lēmuma “Par nosacītās cenas apstiprināšanu atsavināmajam nekustamajam 
īpašumam Zileņu ielā 11, Gaujā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 27. decembra sēdē. 

8. Par pašvaldības dzīvokļa īpašuma atsavināšanu Kauguru ielā 10-8, Baltezerā 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) 2024. gada 21. 
novembra iesniegumu Nr. 01-6/24/1578 (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/6376) par pašvaldībai piederoša 
dzīvokļa īpašuma ar kadastra Nr. 8044 900 2375 (turpmāk – īpašums) nodošanu atsavināšanai. 
Informē, ka Publiskas personas finanšu līdzekļu un mantas izšķērdēšanas novēršanas likuma 3. 
panta 2. punkts nosaka, ka pašvaldībai jārīkojas ar finanšu līdzekļiem un mantu lietderīgi, tas ir, 
manta atsavināma un nododama īpašumā citai personai par iespējami augstāku cenu. Īpašumu 
novērtēšanai ir lietderīgi pieaicināt vienu sertificētu vērtētāju, kura pakalpojuma izmaksas par viena 
dzīvokļa īpašuma novērtēšanu paredzamas līdz 300 euro, kas apmaksājamas no pašvaldības 
Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas budžeta tāmes līdzekļiem.  

Plkst. 9.55 J. LEJA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības dzīvokļa īpašuma atsavināšanu Kauguru ielā 10-8, 
Baltezerā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. decembra 
sēdē. 

9. Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 30.jūnija lēmumā 
“Par zemes starpgabalu noteikšanu” 

(Vollijs Kuks) 

Ziņo par Valsts zemes dienesta Rīgas reģionālās pārvaldes (turpmāk – reģionālā pārvalde) šā 
gada 5. decembra vēstuli “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8044 013 0150 dzēšanu” 
(reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/6654). 

Pēc SIA “A2 Grupa” sertificēta mērnieka šā gada 11. jūnija sniegtās informācijas par zemes 
kadastrālo uzmērīšanu reģionālā pārvalde, izvērtējot zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 
8044 013 0260 un 8044 013 0222 zemes robežu Ierādīšanas aktus, Zemes robežu plānus un 
platības, secina, ka tie ir savstarpēji atbilstīgi un neveido zemes starpgabalu ar kadastra 
apzīmējumu 8044 013 0150. 

Pamatojoties uz iepriekš minēto, reģionālā pārvalde lūdz pašvaldību pārskatīt Ādažu novada 
domes 2014. gada 30. jūnija lēmumu, ar ko noteikts, ka zemes vienība ar kadastra apzīmējumu 
8044 013 0150 ir starpgabals un piekrīt Ādažu novada pašvaldībai. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2014. gada 30. jūnija 
lēmumā “Par zemes starpgabalu noteikšanu”” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 

10. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu 
(Everita Kāpa) 

Ziņo, ka ar pašvaldības domes šā gada 25. jūlija lēmumu Nr. 297 “Par nekustamā īpašuma 
nodokļa atvieglojumiem Mežmalas ielas atjaunošanai” pašvaldība piekrita, ka pašvaldībai 
piederošās Mežmalas ielas seguma uzlabošana (ceļa seguma atjaunošana ar asfaltbetonu 
(turpmāk – projekts)) par kopējo summu 62021,66 euro (t.sk. 31000 euro ir iedzīvotāju 
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(turpmāk – īpašnieki) līdzfinansējums) atzīstama  par sabiedrisko labumu, paredzot piemērot 
īpašniekiem nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumus pēc projekta īstenošanas saskaņā ar 
pašvaldības domes 2021. gada 24. novembra saistošo noteikumu Nr. 37/2021 “Par nekustamā 
īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu Ādažu novadā” (turpmāk – noteikumi) 32.5. 
apakšpunktu. 

2024. gada 29. jūlijā pašvaldība un 10 īpašnieki noslēdza līgumu Nr. JUR 2024-07/751 “Par 
projekta “Ceļu seguma atjaunošana Mežmalas ielā ar asfaltbetonu” īstenošanu” ar kopējo 
līdzfinansējumu 31000 euro. Saskaņā ar pašvaldības Centrālās pārvaldes Grāmatvedības 
nodaļas sniegto informāciju īpašnieki veica līdzfinansējuma summas iemaksu pašvaldības 
budžetā.  

Plkst. 10.00 J. LEJA piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 

11. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 
(Everita Kāpa) 

Ziņo par I.S. ( (turpmāk – iesniedzēja)) šā gada 9. decembra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/24/6739) ar lūgumu piešķirt nekustamā īpašuma nodokļa (turpmāk – NĪN) atvieglojumus 
iesniedzējai saskaņā ar pašvaldības domes 2021. gada 24. novembra saistošo noteikumu Nr. 
37/2021 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu Ādažu novadā” 32.5. 
apakšpunktu, jo iesniedzēja par saviem līdzekļiem izbūvēja maģistrālās koplietošanas 
inženierbūvi – maģistrālo ūdensvadu (d 110 mm) posmā no Rīgas gatves līdz īpašumam Rīgas 
gatve 96, Ādažos, Ādažu novadā.    

Izvērtējot pašvaldības rīcībā esošo informāciju un ar lietu saistītos apstākļus, konstatēts, ka 
pašvaldības dome šā gada 25. jūlijā pieņēma lēmumu Nr. 285 “Par nekustamā īpašuma nodokļa 
atvieglojumiem”, nosakot, ka izbūvētais maģistrālais ūdensvads (d 110 mm) posmā no Rīgas 
gatves līdz īpašumam Rīgas gatve 96, Ādažos pēc to nodošanas ekspluatācijā būs izmantojams 
sabiedrības vajadzībām un iesniedzējai būs tiesības saņemt NĪN atvieglojumus, ja tā noslēgs 
vienošanos ar pašvaldību, izpildīs savas saistības, un iestāsies visi pašvaldības saistošajos 
noteikumos noteiktie priekšnoteikumi NĪN atvieglojumu saņemšanai. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 

 
12. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 

(Everita Kāpa) 

Ziņo par E.E. ( (turpmāk – iesniedzējs)) šā gada 12. decembra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/24/6849) ar lūgumu piešķirt nekustamā īpašuma nodokļa (turpmāk – NĪN) atvieglojumus 
iesniedzējam saskaņā ar pašvaldības domes 2021. gada 24. novembra saistošo noteikumu Nr. 
37/2021 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu Ādažu novadā” (turpmāk 
– noteikumi) 32.5. apakšpunktu, jo iesniedzējs par saviem līdzekļiem izbūvēja maģistrālās 
kanalizācijas sistēmu (kolektora  – d 160) sarkano līniju koridorā Rīgas gatve 94, Ādažos, 
Ādažu novadā. 

Ņemot vērā, ka iesniedzējs izpildīja ar vienošanos (Nr. JUR 2022-10/1065) uzņemtās saistības 
un ir iestājušies noteikumu 32.5. apakšpunktā noteiktie apstākļi, savukārt nav iestājušies 
noteikumu 9. un 10. punktā noteiktie apstākļi, kas ir par pamatu NĪN atvieglojumu 
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nepiešķiršanai, iesniedzējam ir piešķirams NĪN atvieglojums 90 % apmērā par viņam 
piederošiem nekustamajiem īpašumiem. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē.  

13. Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda dzēšanu SIA “ETES” 
(Rita Rossoha-Sadoviča) 

Informē, ka, pamatojoties uz pašvaldības domes 2022. gada 26. oktobra noteikumiem Nr. 33 
“Nekustamā īpašuma nodokļa parādu un pārmaksas dzēšanas kārtība”, tika izskatīts jautājums 
par SIA “ETES”, reģistrācijas numurs 40203103587 (turpmāk – parādnieks), nekustamā 
īpašuma nodokļa (turpmāk – NĪN) parāda dzēšanu. No 2020. gada 15. augusta līdz 2024. gada 
27. decembrim parādniekam ir NĪN pamatparāds 2197,60 euro, nokavējuma nauda 
834,62 euro, kopā 3032,22 euro. Likuma “Par nodokļiem un nodevām” (turpmāk – likums) 
20. panta pirmās daļas 3. punkts noteic, ka nekustamā īpašuma nodokli administrē pašvaldības. 
Likuma 25. panta trešā daļa noteic, ka pašvaldību budžetos ieskaitāmā nekustamā īpašuma 
nodokļa parādus, kā arī ar tiem saistītās nokavējuma naudas un soda naudas likuma 25. panta 
pirmajā daļā noteiktajos gadījumos dzēš pašvaldības. Turklāt minētās tiesību normas ceturtajā 
daļā noteikts, ka pašvaldības reizi ceturksnī publicē savā tīmekļvietnē informāciju par nodokļu 
parādu dzēšanu, ja normatīvajos aktos nav noteikts citādi. Ievērojot iepriekš minēto, NĪN parāds 
nav atgūstams. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda dzēšanu SIA “ETES”” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē.  

14. Par debitora parāda norakstīšanu 
(Rita Rossoha-Sadoviča) 

Ziņo, ka, pamatojoties uz Ministru kabineta 2018. gada 13. februāra noteikumu Nr. 87 
“Grāmatvedības uzskaites kārtība budžeta iestādēs” 187. punktu, pašvaldības domes 
2022. gada 29. novembra iekšējiem noteikumiem Nr.  44 “Grāmatvedības organizācijas un 
uzskaites kārtība Ādažu novada pašvaldībā”, tika  izskatīts jautājums par parāda norakstīšanu 
Dmitrijam Lapinam, personas kods: 240781-11592 (turpmāk – parādnieks). Informē par šā 
gada 6. jūnijā saņemto zvērināta tiesu izpildītāja M. Midega paziņojums Nr. 07822/077/2024-
NOS (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/4485) par izpilddokumenta izsniegšanu atpakaļ piedzinējam, jo 
parādnieks ir miris 2022. gada 17. februārī, un likumā noteiktā kārtā neviena persona nav 
pārņēmusi parādnieka saistības. Parādniekam nav bērnu, nav laulātā, vecāku tiesiskais statuss 
neskaidrs. Ņemot vērā iepriekšminēto, parādu 1437,87 euro apmērā jānoraksta no pašvaldības 
grāmatvedības uzskaites. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par debitora parāda norakstīšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 

15. Par pašvaldības līdzfinansējuma apmēru privātajām vispārējās pamata un vidējās 
izglītības iestādēm 2025. gadā 

(Lāsma Dene) 

Informē, ka pašvaldības domes 2023. gada 28. septembra saistošo noteikumu Nr. 28/2023 “Par 
pašvaldības līdzfinansējumu privātajām vispārējās izglītības iestādēm” 2. punkts nosaka, ka 
pašvaldības līdzfinansējuma apmēru vienam skolēnam mēnesī nosaka pašvaldības dome katru 
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budžeta gadu. Šogad (pēc datiem uz šā gada 11. decembri) līdzfinansējuma izdevumu summa 
ir 572654 euro. Kopējā ietekme uz pašvaldības budžetu 2025. gadā plānota 655787 euro ar 
izdevumu pieaugumu ~ 14 % apmērā, kas veidojas no deklarēto iedzīvotāju skaita pieauguma 
novadā, kuri izvēlas izglītību iegūt privātajās vispārējās pamata un vidējās izglītības iestādēs. 

K. DĀVIDSONE informē, ka šā gada 4. decembrī ir iesniegusi pašvaldības domei iesniegumu 
(reģ. Nr. ĀNP/1-8-1/24/143), ka atbilstoši likuma “Par interešu konflikta novēršanu valsts 
amatpersonu darbībā” 21. panta pirmās daļas 1. punktā noteiktajam nepiedalīsies balsojumā 
jautājumā par pašvaldības līdzfinansējumu privātajām izglītības iestādēm (pamatskolām un 
vidusskolām). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Arta 
Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), 
Kristīne Lakševica (LRA), Jānis Leja (S) , Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), 
Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP), "Pret" 
– nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Kerola Dāvidsone (LRA)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības līdzfinansējuma apmēru privātajām vispārējās pamata 
un vidējās izglītības iestādēm 2025. gadā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 27. decembra sēdē. 

16. Par projekta “Novērst plūdu un krasta erozijas risku apdraudējumu Ādažu novadā, 
1. daļa” 2. kārtas ietvaros radītās infrastruktūras nodošanu pārvaldīšanā pašvaldības 

aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” 
(Iluta Plikgalve) 

Ziņo, ka pašvaldības dome 2017. gada 22. decembrī pieņēma lēmumu Nr. 289 “Par projektu 
“Novērst plūdu un krasta erozijas risku apdraudējumu Ādažu novadā” sagatavošanu un 
īstenošanu” (turpmāk – projekts), iesniedzot Centrālajai finanšu un līgumu aģentūrai projekta 
pieteikumu, par ko tika parakstīta vienošanās par Eiropas Savienības fonda projekta īstenošanu, 
piešķirot identifikācijas Nr. 5.1.1.0/17/I/009. 

Projekta ietvaros šogad tika pabeigta 2. kārtas infrastruktūras izbūve – Gaujas kreisā krasta 
nostiprinājumu  izbūve 3 posmos (pik. 98/00-100/80 280 m garumā; pik. 130/90-136/10 520 m 
garumā; pik. 137/60-141/35 375 m garumā), veicot rievsienas un akmens krāvuma izbūvi. 
Galvenā zemes vienība infrastruktūras novietojumam – zemes vienība ar nosaukumu “Gauja”, 
(kadastra apzīmējums 80440040279 un 80440050108). Pašvaldības domes 2022. gada 23. 
februāra saistošo noteikumu Nr. 17/2022 “Pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
nolikums” 7. punktā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” ir noteikts uzdevums 
– apsaimniekot un labiekārtot aģentūrai pārvaldībā nodotos pašvaldības nekustamos īpašumus, 
kā arī realizēt pašvaldības, valsts un starptautiskus projektus un programmas aģentūras 
atbildības jomās.  

Informē, ka ir sagatavots lēmumprojekts par pašvaldības aģentūrai “Carnikavas 
komunālserviss” projekta “Novērst plūdu un krasta erozijas risku apdraudējumu Ādažu novadā, 
1. daļa” 2. kārtas ietvaros radītās infrastruktūras – Gaujas kreisā krasta nostiprinājumu 3 posmos 
– nodošanu. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projekta “Novērst plūdu un krasta erozijas risku apdraudējumu 
Ādažu novadā, 1. daļa” 2. kārtas ietvaros radītās infrastruktūras nodošanu pārvaldīšanā 
pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 



 

9 
 

17. Par projekta “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu” ietvaros radītās 
infrastruktūras nodošanu pārvaldīšanā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas 

komunālserviss” 
(Iluta Plikgalve) 

Ziņo, ka pašvaldības dome 2023. gada 22. februārī pieņēma lēmumu Nr. 82 “Par projektu 
“Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas – Baltezera kanālu”” (turpmāk – projekts) realizāciju 
biedrības “Gaujas Partnerības” ELFLA 2.1. rīcības “Atbalsts vietējās teritorijas, tostarp dabas 
un kultūras objektu, sakārtošanai pakalpojumu pieejamībai, kvalitātei un sasniedzamībai” 
ietvaros, kuram tika piešķirts identifikācijas Nr. 23-04-AL16-A019.2201-000001. 

Pēc Lauku atbalsta dienesta Lielrīgas reģionālās lauksaimniecības pārvaldes šā gada 19.aprīļa 
vēstules Nr. 04.6-11/24/254-e (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/2160) par saistību pārtraukšanu 
projektā ar ID Nr. 23-04-AL16-A019.2201-000001 saņemšanas, pašvaldības dome šā gada 30. 
maija pieņēma lēmumu Nr. 185 “Par finansējumu projektam “Pastaigu celiņa izveide gar 
Gaujas-Baltezera kanālu””, piešķirot papildu līdzekļus projekta īstenošanai. 

Projekta ietvaros šogad tika izveidota gājēju infrastruktūra – grants seguma celiņš ar mainīgu 
platumu (1,8 m un 1,5 m), koka laipa un koka klājs, kas pamatā izveidots zemes vienībā ar 
nosaukumu “Gaujas-Baltezera kanāls”, kadastra apzīmējums 80440100107. Pašvaldības domes 
2022. gada 23. februāra saistošo noteikumu Nr. 17/2022 “Pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” nolikums” 7. punktā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” ir 
noteikts uzdevums – apsaimniekot un labiekārtot aģentūrai pārvaldībā nodotos pašvaldības 
nekustamos īpašumus, kā arī realizēt pašvaldības, valsts un starptautiskus projektus un 
programmas aģentūras atbildības jomās.  

Informē, ka ir sagatavots lēmumprojekts par pašvaldības aģentūrai “Carnikavas 
komunālserviss” projekta “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu” ietvaros 
radītās infrastruktūras nodošanu. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projekta “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu” 
ietvaros radītās infrastruktūras nodošanu pārvaldīšanā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas 
komunālserviss”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. 
decembra sēdē. 

18. Par pilnvarojumu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” 
(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka saskaņā ar Ministru kabineta 2023. gada 9. maija noteikumu Nr. 227 “Noteikumi par 
rūpniecisko zveju iekšējos ūdeņos” (turpmāk – noteikumi) 3.1.2. un 3.1.3. apakšpunktu 
rūpnieciskās zvejas veikšanai iekšējos ūdeņos zvejnieks pašvaldībā, kuras administratīvajā 
teritorijā atrodas ūdenstilpe, noslēdz rūpnieciskās zvejas tiesību nomas līgumu, izņemot 
gadījumu, ja rūpnieciskā zveja notiek saskaņā ar normatīvajiem aktiem par zvejas tiesību 
izmantošanu privātajos ūdeņos vai licencēto rūpniecisko zveju, un saņem zvejas atļauju 
(licenci), kurā norādīts zvejas rīku veids, to skaita limits (tīkliem – tīklu garuma metru limits) 
un atsevišķu zivju sugu, tostarp vēžu un trīsuļodu kāpuru, nozvejas apjoma limits (turpmāk – 
zvejas limits), ja attiecīgajos ūdeņos tāds ir noteikts.  

Ministru kabineta 2009. gada 11. augusta noteikumu Nr. 918 “Noteikumi par rūpnieciskās 
zvejas tiesību nomu un zvejas tiesību izmantošanas kārtību” 62. punkts nosaka, ka iznomātājs 
(pašvaldība) katru gadu sastāda un rūpnieciskās zvejas tiesību nomas līgumam pievieno 
rūpnieciskās zvejas tiesību nomas līguma protokolu (turpmāk – protokols). Protokolā norāda 
iedalīto nozvejas apjoma vai zvejas rīku skaita limitu vai nozvejas apjoma un zvejas rīku skaita 
limitu, kā arī ar zvejas limita izmantošanu saistītos nosacījumus, nomas maksas apmēru un 
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samaksas kārtību kārtējā gadā. Protokolu komerciālajai zvejai Baltijas jūras un Rīgas jūras līča 
piekrastes ūdeņos un iekšējos ūdeņos var sastādīt uz termiņu līdz pieciem gadiem, ja zvejas 
limitā ir paredzēts tikai zvejas rīku limits un ja šis termiņš iekļaujas zvejas tiesību nomas līguma 
kopējā termiņā. Zvejas rīku limiti protokola piecu gadu darbības periodā paliek nemainīgi. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pilnvarojumu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas 
komunālserviss”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. 
decembra sēdē. 

19. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. gada 
budžeta tāmē 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka pašvaldības domes 2023. gada 22. marta noteikumu Nr. 9 “Pašvaldības budžeta 
izstrādāšanas un izpildes kārtība” 21.3. apakšpunkts nosaka, ka ierosinājumu tāmes iekšējiem 
grozījumiem ar paskaidrojumu par grozījumu iemesliem izpildītāji (iestādes vadītājs) iesniedz 
Finanšu komitejai gadījumā, ja grozījumi ir vairāk par 5000 euro vienā reizē, sagatavojot par 
to protokollēmumu.  

Pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” sagatavoja iesniegumu (2.pielikums) 
budžeta grozījumu veikšanai ar paskaidrojumu par grozījumu iemeslu, paredzot finanšu 
līdzekļus LED gaismekļu iegādei, telpu uzturēšanai Gaujas ielā 33A un dabas resursu nodokļa 
apmaksai, kas tiek maksāts vienu reizi gadā – janvārī, bet saistībā ar siltumapgādes funkciju 
nodošanu kapitālsabiedrībai, tika aprēķināts novembrī par šā gada 10 mēnešiem. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt budžeta grozījumus pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. 
gada budžeta tāmē: 

1. pārcelt 12696 euro no EKK 2312 “Saimnieciskā darbība – siltumapgāde” (līdzekļi 
inventāra iegādei) uz EKK 2515 izdevumu pozīciju (Dabas resursu nodokļa apmaksa 
par 2024. gada desmit mēnešiem); 

2. pārcelt 7000 euro no EKK 2223 (daļa no elektroenerģijas patēriņa izdevumu apmaksai 
plānotajiem līdzekļiem) uz EKK 2329 izdevumu pozīciju (LED gaismekļu iegāde); 

3. pārcelt 2060 euro no EKK 2223 (daļa no elektroenerģijas patēriņa izdevumu apmaksai 
plānotajiem līdzekļiem) un 6900 euro no EKK 2232 (daļa no ekspertu pakalpojumiem 
plānotajiem līdzekļiem), kopā 8960 euro uz EKK 2244 izdevumu pozīciju (Telpu 
uzturēšana Gaujas iela 33A). 

20. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 23.02.2022. 
noteikumos Nr. 7 “Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” 

projektu 
(Guntis Porietis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 23. februāra noteikumos Nr. 7 
“Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”. Informē, ka tiek palielināti 
degvielas limiti pašvaldības Centrālās pārvaldes Informācijas tehnoloģiju nodaļas Datorsistēmu 
un datortīklu administratoram, Vēlēšanu komisijas priekšsēdētājam.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 23.02.2022. 
noteikumos Nr. 7 “Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” 
projektu un virzīt tos izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 

21. Par nolikuma “Ādažu novada pašvaldības Ētikas kodekss” projektu 
(Guntis Porietis) 

Ziņo, ka nolikums nosaka pašvaldības domes priekšsēdētāja, domes priekšsēdētāja vietnieku, 
deputātu, pašvaldības citu vēlētu amatpersonu un darbinieku (visi turpmāk – nodarbinātie) 
profesionālās ētikas un uzvedības pamatprincipus, kas tiem jāievēro attieksmē pret darbu, 
savstarpējā saskarsmē un attiecībās ar citām personām, institūcijām un sabiedrību.  

Nolikuma mērķis ir noteikt nosacījumus nodarbināto ētiskai rīcībai un uzvedībai, veidojot 
godīgu, atklātu un tiesisku darba vidi un pašvaldības labu pārvaldību, kā arī vairojot uzticību 
starp pašvaldību un sabiedrību kopumā.  

Nolikums ir pašvaldības darba organizācijas sastāvdaļa un ir vienlīdz saistošs nodarbinātajiem, 
neatkarīgi no amata un darba attiecību formas. Nolikums palīdz veidot ētisku darba kultūru, kā 
arī atbildības, uzvedības un vērtību standartus. Nolikumā iekļautie principi palīdz labāk saprast, 
kāda rīcība no ētikas viedokļa ir vēlama ikdienā un dažādās sarežģītās situācijās. Nolikumā 
neminētos gadījumos nodarbinātie rīkojas saskaņā ar sabiedrībā pieņemtajām vispārējām 
uzvedības normām. Nolikums neattiecas uz Ādažu novada bāriņtiesu, kuras Ētikas kodeksu 
pašvaldības dome apstiprina atsevišķi. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Ādažu novada pašvaldības Ētikas kodekss” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 

22. Par amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2025. gadā 
(Laila Raiskuma, Inga Reķe) 

Ziņo par amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2025. gadā. Informē, ka mēnešalgām, kam 
nav sasniegts minimums, algas jāpalielina līdz minimumam. Jāizlīdzina amatalga pie 
vienādiem amata pienākumiem un atbildības, papildinot amata aprakstus (nosakot lielāku 
atbildību, pienākumus, kvalifikāciju), jāmaina saime, līmenis, un algu grupa, kā rezultātā 
jāpārskata mēnešalga. Ziņo par priekšlikumiem par iespējamām izmaiņām darbinieku 
mēnešalgu fondā, uzsverot, ka tiks samazinātas aizvietošanas un citas piemaksas (3. pielikums).  

Plkst. 11.16 J. LEJA atstāj sēdi.  

K. MIĶELSONE pauž atzinību par sagatavoto ziņojumu par darbinieku mēnešalgām 2025. 
gadā, uzsverot, ka ir izdevies atrast risinājumu esošajā situācijā, samazinot piemaksu apjomu, 
tādejādi veicinot ietaupījumus pašvaldības 2025. gada budžetā. Ņemot vērā nepieciešamību 
apstiprināt izvirzītos priekšlikumus, uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Personāla nodaļas 
vadītājai L. Raiskumai sagatavot lēmumprojektu par pašvaldības amatpersonu un darbinieku 
mēnešalgām 2025. gadā un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai.  

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Personāla nodaļas vadītājai L. Raiskumai 
sagatavot lēmumprojektu par pašvaldības amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 
2025. gadā un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 
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23. Par speciālo piemaksu pašvaldības iestāžu darbiniekiem 
(Laila Raiskuma) 

Informē, ka Valsts un pašvaldību institūciju amatpersonu un darbinieku atlīdzības likuma 15. 
panta pirmajā daļā noteikts, ka darbinieks saņem speciālās piemaksas par darbu, kas saistīts ar 
īpašu risku, par nosacījumiem, kas saistīti ar amata (darba) specifiku. 

Ar pašvaldības domes 2023. gada 28. decembra lēmumu Nr. 501 “Par speciālo piemaksu 
pašvaldības iestāžu darbiniekiem” riska piemaksas argumentācija tika izvērtēta, un 2024. gadā 
piemaksa tika piešķirta noteiktām pašvaldības iestāžu darbinieku amatu grupām.  

Pašvaldības ieskatā nav mainījušās īpašā riska piemaksai atbilstošas amata grupas un arī 
turpmāk tā saglabājama iepriekšējā apmērā. Paredzamā ietekme uz pašvaldības budžetu 2025. 
gadā būs 64914 euro. 

Plkst. 11.20 J. LEJA piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), 
Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna 
Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP), "Pret" – 1 (Imants Krastiņš (JKP)), 
"Atturas" – 1 (Arta Deniņa (JKP)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par speciālo piemaksu pašvaldības iestāžu darbiniekiem” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 

I. KRASTIŅŠ izsakās par balsošanas motīviem: pauž viedokli, ka Ādažu novada pašvaldības 
policijai ir nepieciešams palielināt speciālo piemaksu līdz maksimālajam, tādēļ uzsver, ka esošo 
sagatavoto lēmumprojektu neatbalsta.  

24. Par pašvaldības 2024. gada budžeta grozījumiem 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par grozījumiem 2024. gada pašvaldības budžetā (4. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants 
Krastiņš (JKP), Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), 
Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP), "Pret" 
– nav, "Atturas" – 1 (Jānis Leja (S)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt grozījumus pašvaldības 2024. gada budžetā un virzīt tos izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē. 

25. Informatīvais ziņojums par Ādažu novada teritorijas plānojuma izstrādi 2024. gada 
2. pusgadā 

(Indra Murziņa) 

Ziņo par Ādažu novada teritorijas plānojuma izstrādi 2024. gada 2. pusgadā (5. pielikums). 

K. MIĶELSONE, A. DENIŅA, I. MURZIŅA, M.CINIS debatē par ainavu tematiskā plāna 
izstrādi un kultūras pieminekļa statusa atcelšanu vai maiņu nodegušajai Carnikavas (Siguļu) 
baznīcai un aizsargjoslas atcelšanu vai samazināšanu, kā arī par aizsargjoslas samazināšanu 
vietējās nozīmes kultūras piemineklim “Baltgalvju Upurkalni - kulta vieta” Kalngalē. 

I. MURZIŅA aicina izskatīt iespēju, ņemot vērā pašvaldības Centrālās pārvaldes Teritorijas 
plānošanas nodaļas darbinieku paveikto Ādažu novada teritorijas plānojuma izstrādē un 
plānotos darbus atbilstoši darba uzdevumam, izstrādes grafikam un 2025. gada budžetā plānoto 
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finansējumu, atbalstīt 2025. gada 1. pusgadā piemaksu noteikšanu nodaļas darbiniekiem līdz 
20% no mēnešalgas, izvērtējot individuālo ieguldījumu. 

G. PORIETIS aicina sagatavot protokollēmumu par piemaksas noteikšanu pašvaldības 
Centrālās pārvaldes Teritorijas plānošanas nodaļas darbiniekiem. 

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Teritorijas plānošanas nodaļas 
vecākajai teritorijas plānotājai I. Murziņai sagatavot protokollēmuma projektu par piemaksu 
pašvaldības Centrālās pārvaldes Teritorijas plānošanas nodaļas darbiniekiem un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27.decembrā sēdē. 

Plkst. 11.57 R. PAULS atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Raivis Pauls (LZS) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Teritorijas plānošanas nodaļas vecākajai 
teritorijas plānotājai I. Murziņai sagatavot protokollēmuma projektu par piemaksu 
Centrālās pārvaldes Teritorijas plānošanas nodaļas darbiniekiem un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. decembra sēdē.  

26. Informatīvs ziņojums par SIA “Sunstar Group” attīstības plāniem Sintēzes ielā 3, 
Mežgarciemā 
(Santa Ruģēna) 

Ziņo par SIA “Sunstar Group” (turpmāk – uzņēmēja) attīstības plāniem Sintēzes ielā 3, 
Mežgarciemā (6. pielikums). 

Plkst. 12.09 R. PAULS piedalās sēdē.  

K. MIĶELSONE, S. RUĢĒNA, I. PĒRKONE,  J. LEJA, I. KRASTIŅŠ, I GOTHARDE debatē 
par uzņēmēja biznesa ieceri Sintēzes ielā 3, Mežgarciemā (K. Miķelsone lūdz skaidrot, kādi 
būtu iespējamie riski, ja pašvaldības dome atbalstītu uzņēmēja ieceri iznomāt nekustamo 
īpašumu SIA “Optiv”, sekmējot projekta virzību par mūsdienīgu veselības un paliatīvās aprūpes 
centra izveidi “Sintēzes ielā 3”, Mežgarciemā. I. Pērkone uzsver, ka projekta ietvaros uzņēmēja 
iecere ir atbalstāma. I. Gotharde informē, ka būtu nepieciešams pašvaldības domes lēmums par 
grozījumiem līgumā Nr. JUR 2024-08/781.). 

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas 
vecākajai ekspertei S. Ruģēnai sagatavot lēmuma projektu par grozījumiem līgumā Nr. JUR 
2024-08/781 un virzīt to izskatīšanai Finanšu komitejas 2025. gada 22. janvāra sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas vecākajai 
ekspertei S. Ruģēnai sagatavot lēmumprojektu par grozījumiem līgumā Nr. JUR 2024-
08/781 un virzīt to izskatīšanai Finanšu komitejas 2025. gada 22. janvāra sēdē. 

27. Informatīvs ziņojums par Modernizācijas fonda finansēto projektu atklāto konkursu 
“Energoefektivitātes paaugstināšana transporta sektorā – atbalsts elektromobiļu un to 

uzlādes infrastruktūras ieviešanai” 
(Inga Pērkone) 

Ziņo par Modernizācijas fonda finansēto projektu atklāto konkursu “Energoefektivitātes 
paaugstināšana transporta sektorā – atbalsts elektromobiļu un to uzlādes infrastruktūras 
ieviešanai” (7. pielikums). 
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Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

28. Informatīvs ziņojums par kopienu centriem / sabiedrībai pieejamām sanāksmju 
telpām Ādažu novadā 

(Gunita Dzene) 

Ziņo par pieejamām sanāksmju telpām Ādažu novadā (8. pielikums). 

K. MIĶELSONE, A. KRASTA, R. PAULS, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, G. PORIETIS, G. 
DZENE debatē par telpu pieejamību un īres pieprasījumu no kopienu pārstāvju puses Ādažu 
novadā (A. Krasta, R. Pauls informē, ka G. Dzenes ziņojumā ir neprecīza informācija par telpu 
pieejamību pirmsskolas izglītības iestādē “Piejūra” un Carnikavas vidusskolā, uzsverot, ka 
telpas īrei ir pieejamas, sazinoties un vienojoties ar iestāžu vadītājiem. K. Miķelsone uzsver, ka 
nepieciešams precīzi apzināt telpu īres pieejamību un to pieprasījumu katrai interešu grupai, 
akcentē, ka informācijai par telpu pieejamību jābūt publiski pieejamai. G. Porietis pauž 
viedokli, ka nepieciešams uzrunāt kopienu pārstāvjus, lai noskaidrotu viņu vēlmes, vajadzības 
un ieceres par telpu īri.).  

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas kopienu 
ekspertei G. Dzenei sagatavot informatīvu ziņojumu par telpu nomu iespējām Ādažu novadā 
un virzīt to izskatīšanai Attīstības komitejas 2025. gada 12. februāra sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas kopienu ekspertei 
G. Dzenei sagatavot informatīvu ziņojumu par telpu nomu iespējām Ādažu novadā un 
virzīt to izskatīšanai Attīstības komitejas 2025. gada 12. februāra sēdē. 

Sēde slēgta 2024. gada 18. decembrī plkst. 13.05. 

 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja                         KARĪNA MIĶELSONE  
                       
Protokolētāja             LINDA PAVLOVSKA 

ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 
SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


